
Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsnämnd 

Protokoll 4/2014 

Sida 1 (3) 

2014-05-08 Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsförvaltning 

Avdelningen för social omsorg 

 

Telefonvägen 30 

Box 490 

129 04  Hägersten 

stockholm.se 

 

Protokoll från sammanträde med rådet för 

funktionshinderfrågor den 8 maj 2014  

 

Närvarande 

 

Från rådet    

Anders Nordmark, ordförande  

Kerstin Hållbus, vice ordförande 

Monica Billgren, ledamot 

Eva Larson, ledamot 

Bo Nässlander, ledamot 

 

Från stadsdelsförvaltningen 

Ingrid Widebäck, avdelningschef  

Inger Nilsson, sekreterare 

 

 

 

Sekreterare 

Inger Nilsson 

 

 

Protokollet justeras   

Anders Nordmark  Kerstin Hållbus  

Ordförande   vice ordförande   

 

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Sida 2 (3)  

 

 

 

 

 

1. Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

Dagordningen fastställdes.  

 

2. Val av justerare 

Kerstin Hållbus utsågs att tillsammans med ordförande justera dagens 

protokoll.  

 

3. Tillgänglighetsinventering i Fruängen 

Rådet har idag gjort en inventering av tillgängligheten i Fruängens 

centrum. Rådet noterade att det var omöjligt för en av de rullstolsburna 

deltagarna att komma ut ur sin bil på den ena av de två parkeringsplatserna 

för personer med funktionsnedsättning. Han fick istället parkera olagligt på 

en annan plats. Rådet avser att sammanställa sina iakttagelser och presen-

tera dem i en rapport vid nästa sammanträde.  

 

4. Aktuella ärenden i stadsdelsnämnden 

Ingrid Widebäck informerade om de ärenden som ska behandlas på 

stadsdelsnämndens sammanträde den 15 maj. Följande ärenden 

kommenterades:   

 

Medborgarförslag om en förskoleavdelning för barn med särskilda behov 

(ärende 2) 

Ingrid Widebäck berättade att förvaltningen utreder möjligheten att ordna 

en avdelning för barn med särskilda behov.  

 

Tertialrapport 1-2014 (ärende 4) 

Ärendet delades ut på sammanträdet varför rådet inte hade haft någon 

möjlighet att gå igenom det innan. Ingrid Widebäck berättade att prognosen 

visar ett nollresultat för budgeten, men att det finns ekonomiska orosmoln. 

De flesta målen kommer troligen att uppnås, dock inte det som gäller att 

erbjuda heltid till deltidsarbetande som vill gå upp i arbetstid och inte det 

som gäller sjukfrånvaron.  

 

Förvaltningen uppmanade rådet att höra av sig om eventuella frågor i 

anslutning till tertialrapporter, alternativt att ta upp frågorna på nästa 

sammanträde.  

 

Familjehemsplacerade barn (ärende 7) 

Rådet kommenterade förslaget att göra en brukarunderundersökning bland 

de placerade barnen. Rådet framhöll att den undersökning som föreningen 

Maskrosbarn har gjort visar att dessa barn är svikna barn som har liten 

tilltro till vuxna. Rådet menade att staden borde ta hjälp av den föreningen 

vid planering av en brukarundersökning och att de som gör intervjuer bör 

vara oberoende från socialtjänsten.  
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Strategi för Stockholms hamnar (ärende 8) 

Rådet ansåg att det är bra om Liljeholmen ingår i den planerade trafiken 

på vatten.  

 

5.  Information från förvaltningen 

Den nya servicebostaden på Främlingsvägen har nu öppnat och alla har 

flyttat in i sina nya lägenheter.  

 

6.  Övriga frågor 

a) Monica Billgren ifrågasatte det som står i protokollet från rådets förra 

möte om at stadens riktlinjer endast är en rekommendation. Ingrid 

Widebäck menade att formuleringen är riktig och att det visst förekommer 

att avsteg görs från riktlinjerna vid bedömningen av vilka insatser som den 

enskilde behöver.  

 

b) Berit Mårtensson från Trafikkontoret kommer till rådets möte den  

4 juni.   

 

7.   Avslutning 

Ordförande tackade alla för dagens möte och förklarade det avslutat.  

 

 

 

 

 

 

 


